
FAU Møte 24.11.2022 

 

Tilstede: Camilla Frøysaa Olsen, Mari Govertsen, Linn Wehus, Janne Løite, Åse Lundgren, Sonja 

Myklebust, Marianne Nordahl 

Fra skolen: Jarle Bjellås 

Frafall: Rita Helene Hansen, Camilla Erland Aarnes 

 

1. Innspill til sakslisten 

Det er ikke kommet noen innspill. 

 

2. En kort runde fra klassene 

SFO: Etter den litt tøffe oppstarten i august går det mye bedre nå. Vi har tatt noen 

grep i organiseringen på SFO. Stygg ordbruk og uønsket atferd har det blitt mindre 

av. Vi jobber etter en fast aktivitetsplan, der vi har faste dager hvor vi bruker 

gymsal og musikkrom. K&H har vi litt av hver dag. Onsdag er fast utedag for alle, 

uansett vær. Ellers er vi ute litt hver dag. Vi er godt i gang med næringsrik mat 

gjennom Geitmyra. Det er veldig gøy å se hvor flinke disse matagentene er på 

kjøkkenet. Vi har også begynt med grønnsaksstaver, som er veldig populært. Hvis 

ikke de «liker» maten vi serverer, så får de i hvert fall i seg noe næring som 

kroppen har godt av. 

1. klasse: Vi har i en periode hatt fokus på lekevenner, og det ser vi er bra for miljøet. 

Ellers begynner klassen å falle mer til ro. De klarer lengre arbeidsøkter og de er 

roligere i ulike overganger. 

2. klasse: Vi opplever at ting går bra for tiden. Sosialt fokus i klassen er at alle skal 

ha det bra og ha noen å være sammen med. Faglig har vi fokus på lesing og 

leseforståelse. Lekegruppene fungerer godt, og elevene er generelt gode til å jobbe 

i timene. Ingen spesielle utfordringer akkurat nå. 

3. klasse: 

4. klasse: Faglig fokus er lesing og vi holder på med prosjekt ”kompani Langenes”. 

Det sosiale går fortsatt på inkludering og vi prøver å samkjøre elevene i 

friminuttene. Vi har omorganisert klasserommet tilbake til mer «gammeldags» 

organisering, og dette gir gode resultater i form av arbeidsro og sosialt. Det vil 

alltid være utfordringer, men vi tar tak i de alle. 

5. klasse: Vi opplever generelt god stemning på trinnet. Vi fortsetter arbeidet med økt 

arbeidsfokus i timene, og mer ro i overgangssituasjoner. Her er vi ikke helt i mål. 

Denne uken og de to neste er det lesing i fokus, med lesestrategier og lesekurs. 

Tema for ukene er” kompani Langenes”, og elevene leser seg opp i rang. De 

utfører også oppdrag underveis. Opplegget ser ut til å bli tatt godt imot blant 

elevene. Vi ser at noen dessverre nedprioriterer leseleksene i denne perioden og vi 

vil følge opp dette med dem det gjelder. Holder ellers på å forberede til 

julegudstjenesten som trinnet er ansvarlige for i år. 

6. klasse: Fokus i klassen sosialt er at vi arbeider med samhold i klassen. Dette gjøres 

gjennom teambuilding to morgener i uken, hvor elevene kan velge blant ulike 



aktiviteter som spill, perling, lego o.l. i tillegg har vi felles lek ute i friminuttene. 

Faglig fokus nå er et nytt prosjekt vi starter på som har som hovedmål og forbedre 

lesingen på trinnet. Etter noen måneder hvor lesing ikke har vært fokus, så viser 

det svakere resultater på leseprøvene vi har hatt. Det som fungerer godt er 

arbeidstimer/økter, og det er god arbeidsro. Ellers er det fortsatt verdens beste 

klasse! 

7. klasse: Jobber med mye av det samme som tidligere som å ta ansvar for å bidra i 

gruppearbeid og bruke tiden godt. Det er en engasjert gjeng som er lett å få med 

seg. De er blitt flinkere til å stå foran klassen og legge frem arbeidet sitt. Litt 

utfordring med at mange tygger tyggis. Vi merker ellers at flere elever har en del 

hormoner som gir utslag i mye følelser, både den ene og den andre veien. 

 

3. Informasjon om den nye sykkelstien fra Langenesåsen 

Camilla Olsen har vært i kontakt med Agder Fylkeskommune, da det er de som er 

vegeier. De er klar over utfordringen i området da de tidligere har blitt kontaktet av 

foreldre i Stokkelandskogen. De sier at situasjonen dessverre ikke er unik, men at 

resultatet der fortauet ikke har blitt etablert er på ingen måte optimalt og at de ønsker å 

få løst dette så sant det viser seg mulig. De vil se på muligheten for å finne midler til å 

ferdigstille manglende fortau.  

 

4. Skolekretsgrenser 

Camilla Olsen og Kristine Løite sendte i oktober et høringsinnspill til Kristiansand 

Kommune angående skolekretsgrenser. Vedtaket ble behandlet i Bystyret onsdag 

23.11.22. Vedtak og referat er ikke lagt ut enda.  

 

5. Mørke sider av nettet  

FAU ønsker å få til et foreldremøte i slutten av januar med tema ”mørke sider av 

nettet”. Vi venter på tilbakemelding angående ledige datoer fra foredragsholder.  

 

6. Nytt fra kommunalt foreldreutvalg 

Camilla Olsen og Anders Tviberg Fladstad var i November på kurs med kommunalt 

foreldreutvalg. Rektor på Karuss skole snakket mye om mobbing/mobbebegrepet og 

hvordan de som skole jobbet mot mobbing. Alle elever skal oppleve tilhørighet og 

Karuss skal være en «vi skole» på tvers av trinnene. Hun påpeker viktigheten med 

rutiner for å følge opp hvis noen elever ikke har det trygt og godt. 

 

7. Foreldreundersøkelsen v/rektor 

Kristiansand Kommune sender nå ut foreldreundersøkelsen, og vi oppfordrer alle til å 

svare på denne! På denne måten kan man si sin mening i forhold til hvordan man som 

foreldre opplever Langenes skole. Undersøkelsen tar kun noen minutter. 

 

8. Eventuelt 

Det er kommet innspill på om FAU kan utarbeide hva det vil si å være FAU 

representant og foreldrekontakt. FAU og SU skal i sammen lage en liste som skal 

utdype rollene til hhv. FAU og foreldrekontakt. 

 



Nå som vi er gått inn i mørkere tider, og spesielt på morgenen, er det viktig at barna har på 

seg refleks på vei til skolen. Vi har fått tilbakemelding fra foreldre som opplever at det kan 

være svært vanskelig å se de barna som går uten refleks. Vi som foreldre må være med å 

oppfordre barna våres til å bruke refleks langs skoleveien 


